
PROTOKÓŁ NR III/2018

z III sesji Rady Miasta i Gminy Margonin, odbytej w dniu 24 stycznia 2019 r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin
 

Ad/ 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Jerzy Staniewski o godz. 12.00
 
dokonał otwarcia oraz przywitał uczestników

III Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 13 Radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 8 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

Ad/ 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Jerzy Staniewski odczytał proponowany porządek obrad III sesji:
„1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.
5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
B/ przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
C/ przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
D/ określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2019 roku,
E/ zmiany  uchwały  Nr  II/6/2018  Rady  Miasta  i  Gminy  Margonin  z  dnia  22  listopada  2018r.
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości,
F/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
G/ uchwały budżetowej na rok 2019, 
H/  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Margonin,
I/ przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
miasta Margonin, w rejonie ul. Powstańców Wielkopolskich (obszar byłego ośrodka jeździeckiego)
8. Wolne głosy.
9. Zakończenie sesji.”
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad?
Burmistrz zgłosił wniosek formalny o włączenie do dzisiejszego porządku obrad dwóch projektów
uchwał:
J/  sprawie udzielania osobom zamieszkałym na terenie Miasta i Gminy Margonin jednorazowego
wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia się dziecka
K/ w sprawie uchylenia Uchwały nr XVII/207/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 17
grudnia  2015  roku  w sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury:  Miejsko-
Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Margoninie  oraz  Miejsko-Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w
Margoninie w Margonińskie Centrum Kultury Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący rady poddał  pod głosowanie  zgłoszony wniosek o  wprowadzenie  do porządku
obrad sesji dwóch projektów uchwał.
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  w całości  proponowany porządek obrad III  sesji
Rady Miasta i Gminy Margonin.
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

Ad/ 3. Przyjęcie protokołu z II sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z II sesji został sporządzony w regulaminowym
czasie i wyłożony do wglądu w biurze rady.
Przewodniczący zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do Protokołu?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
II sesji Rady:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Ad/ 4. Interpelacje i zapytania Radnych 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku ze zmianą prawa interpelacje i zapytania radni
składają w formie pisemnej.

Ad/ 5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

1. Przewodnicząca Komisji  ds.  finansów, budżetu i  planowania Radna J. Zmudzińska odczytała
sprawozdanie  z  posiedzenia  wspólnego  komisji  ds.  społecznych  i  rolniczych  oraz  komisji  ds.
budżetu, finansów i planowania i komisji rewizyjnej z dnia 21 stycznia 2019 r.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

2.  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna A. Wegner odczytała sprawozdanie z posiedzenia
Komisji Rewizyjnej.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

Ad/ 6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Burmistrz odczytał sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Margonin z okresu międzysesyjnego.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

Ad/ 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

A/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
Radna A. Wegner przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienne głosowanie nad Uchwałą A/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i
Gminy Margonin na rok 2019
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/27/2019 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

B/ przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
Radna J. Zmudzińska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienne głosowanie nad Uchwałą  B/ przyjęcia planu pracy komisji  stałych Rady Miasta i
Gminy Margonin na rok 2019
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -
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2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/28/2019 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

C/ przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2019,
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny wykaz głosowania  nad Uchwałą  C/  przyjęcia  planu pracy Rady Miasta  i  Gminy
Margonin na rok 2019
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -
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11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/29/2019 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

D/ określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2019 roku,
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny wykaz głosowania nad Uchwałą D/ określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy
Margonin w 2019 roku
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/30/2019 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

E/ zmiany uchwały Nr II/6/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 22 listopada 2018r.
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości,
Ł. Malczewski przedstawił projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  nad Uchwałą  E/  zmiany uchwały  Nr II/6/2018  Rady Miasta  i
Gminy  Margonin  z  dnia  22  listopada  2018r.  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od
nieruchomości
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/31/2019 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

F/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały oraz autopoprawki do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Burmistrz  –  powiedział,  że  gmina  stara  się  o  dofinansowanie  do  rozbudowy  i  modernizacji
oczyszczalni ścieków i potrzebny jest opracowanie projektu dotyczącego programu zrzutu ścieków
do oczyszczani. Dlatego potrzeba jest zabezpieczenia kwoty 16.750 zł.
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej
oraz podczas komisji w sprawie projektu budżetu na rok 2019.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0
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Imienny wykaz głosowania za zgłoszonymi autopoprawkami 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  nad  Uchwałą  F/  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i
Gminy Margonin na lata 2019-2024
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -
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10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/32/2019 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

G/ uchwały budżetowej na rok 2019, 
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej
oraz komisji w sprawie projektu budżetu na rok 2019.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny wykaz głosowania nad Uchwałą G/ uchwały budżetowej na rok 2019
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/33/2019 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

H/  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Margonin,
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M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny M. Leśko – zapytał, czy jak pojawi się kolejny nowy inwestor to za każdym razem gmina
będzie pokrywała koszty zmiany studium. 
Burmistrz – odpowiedział, że gmina ponosi te koszty nie są to koszty po stornie inwestora. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
9 3 1

Imienny wykaz głosowania nad Uchwałą H/ przystąpienia do sporządzenia zmiany studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Margonin
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - x -

4 Gręda Grzegorz x - - x

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - x -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x - x -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/34/2019 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

I/  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Margonin, w rejonie ul. Powstańców Wielkopolskich (obszar byłego
ośrodka jeździeckiego).
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
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9 3 1

Imienny wykaz głosowania nad Uchwałą przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Margonin,  w  rejonie  ul.  Powstańców
Wielkopolskich (obszar byłego ośrodka jeździeckiego)
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - x -

4 Gręda Grzegorz x - - x

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - x -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x - x -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/35/2019 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

J/  sprawie  udzielania  osobom  zamieszkałym  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Margonin
jednorazowego wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia się dziecka.
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  nad  Uchwałą  J/  sprawie  udzielania  osobom zamieszkałym na
terenie Miasta i Gminy Margonin jednorazowego wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia się
dziecka
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -
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2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/36/2019 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

K/ w sprawie uchylenia Uchwały nr XVII/207/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 17
grudnia  2015  roku  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury:
Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Margoninie  oraz  Miejsko-Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Margoninie w Margonińskie Centrum Kultury Uwag i pytań nie zgłoszono.
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny M. Leśko – zapytał czy ta uchwała związana jest ze zmianą pod budowę, czy wojewoda
odrzucił uchwałę.
Zastępca – powiedział, że były zbierane w tej sprawie dużo wcześniej opinie m.in. z wojewódzkiej
biblioteki i były one negatywne. Budujemy duży obiekt, to nie jest potrzebna w obrocie prawnym
taka uchwała. 
Uwag i pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
13 0 0

Imienny wykaz głosowania nad Uchwałą K/ w sprawie uchylenia Uchwały nr XVII/207/2015
Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 17 grudnia 2015 roku w sprawie zamiaru połączenia
samorządowych instytucji kultury: Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Margoninie oraz
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Margoninie w Margonińskie Centrum Kultury
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -
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3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria - x - - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr III/37/2019 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę (godz. 13.00).

Radny M. Leśko – powiedział, że są sygnały z zewnątrz, że nie ma głosu przy transmisji sesji.
Zastępca  Burmistrza  –  odpowiedział,  że  spowodowane  jest  to  prawdopodobnie  wyłączeniem
mikrofonów, które na początku powodowały duże zakłócenia.  

Ad/ 8.   Wolne głosy:  
Przewodniczący  Rady poinformował  o  utworzeniu  klubu Radnych  „Bliżej  ludzi”.  Pismo w tej
sprawie zostało dołączone do protokołu.
Przewodniczący  Rady  -  powiedział,  że  w  czasie  pierwszej  sesji  rady  jaka  odbyła  w  dniu  22
listopada  2018  r.  miała  miejsce  sytuacja,  w  której  zgłoszono  zmianę  porządku  obrad  celem
wprowadzenia kolejnych uchwał, nie objętych porządkiem sesji przygotowanym przez komisarza
wyborczego. Jedną z takich uchwał było ustalenie stawek podatku od nieruchomości na 2019 r. W
uzasadnieniu  wskazywano,  że  uchwała  musi  być  podjęta  na  obecnej  sesji  aby  mogła  zostać
ogłoszona przed początkiem roku podatkowego. Porządek obrad został zmieniony w odpowiedniej
procedurze.  Przeciwko  takim zmianom było  3  radnych  reprezentujących  Klub  radnych  „Bliżej
ludzi”.  Następnie  radni  Ci  swoje  zastrzeżenia  złożyli  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej
wskazując  na  bezprawne  podjęcie  uchwały.  Jako  Przewodniczący  Rady  również  otrzymałem
odpowiedź z RIO, w której jednoznacznie i w sposób nie budzący wątpliwości organ nadzoru uznał
działania  rady  za  zgodne  z  prawem.  Czytam  to  w  celu  aby  w  przyszłości  skarżąc  się  do
zewnętrznych instytucji, nie odbierając nikomu tego prawa robić to z większą rozwagą. Rada ma
prawo  bezwzględną  większością  głosów  radnych  wybranych  w  demokratycznych  wyborach  -
powtarzam demokratycznych podejmować tego typu decyzje.  Radnym przypominam, że kolejne
wybory za 4 lata i 8 miesięcy i każdy ma prawo swoje wątpliwości przedstawić wyborcom i poddać
się ich osądowi podobnie jak było to przed 3 miesiącami. 
Wiceprzewodnicząca Rady B. Kończak – zwróciła Radnych powiatowych w imieniu mieszkańców
aby zwrócili uwagę na zakręt przy parku (wjazd do Margońskiej Wsi). Ten zakręt jest w tragicznym
stanie i należy dokonać naprawy.
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T. Kaczuba – powiedział, że sprawdził drogi powiatowe, które są na terenie gminy i nikt tego nie
zgłaszał. Zgłosiłem wszelkie uchybienia i mankamenty w zarządzie dróg powiatowych. Naprawy
dróg w temperaturach minusowych są niemożliwe. Przyjdzie ocieplenie i  drogi będą robione. 
Wiceprzewodnicząca Rady B. Kończak – powiedziała, że ostatni wywóz szkła spowodował, że było
na drodze  porozrzucane szkoło. Jest prośba żeby firmom wywożącym szkło zwrócić na to uwagę
aby uważali.
Radna  J.  Zmudzińska  –  powiedziała,  że studzienka  na  ul.  Kościelnej  jest  mocno  zapadnięta.
Wstrząsy przenoszą się na sąsiadujące posesje. 
Radna T. Koźlarek – zgłosiła prośbę o utwardzenie drogi w Klotyldzinie. Naprawa przepustu od
stawu pod droga do rowu w Radwankach również wymaga remontu. Tam był czyszczony rów i jest
zarwana rura. Jest również prośba o naprawę lub postawienie nowego płotu ogrodzeniowego przy
placu zabaw przy przedszkolu w Radwankach. 
Burmistrz – przyjął do wiadomości.
Radny Leśko – poprosił o wykaz podmiotów które odśnieżają drogi, ponieważ nie mamy numerów
telefonów żeby móc się z tym zwrócić i ile jest tych firm.
J. Łukaszczyk – odpowiedział, że informatorze margonińskim są podane nr telefonów, a decyzję
dotyczącą odśnieżania podejmuje Zakład Usług Komunalnych w porozumieniu ze strażą miejską w
Margoninie. 
Radny  A.  Rogacki  –  zapytał,  czy  gmina  mogłaby  spróbować  lub  próbuje  złożyć  wniosek  o
dofinansowanie do budowy kanalizy w Lipinach.
Burmistrz – powiedział, że problemem jest remont oczyszczalni w Margoninie i będziemy starać się
uzyskać na to dofinansowanie. Na chwilę bęcną są nikłe szanse na otrzymanie dofinansowania na
mniejsze  miejscowości.  Musimy  rozbudować  oczyszczalnie  w  Margoninie  i  dopóki  tego  nie
zrobimy to o nowych sieciach nie ma co mówić.
Radny Zmudziński – zapytał o pomost przy motelu – czy będzie naprawiony, czy rozebrany i do
kogo należy ten pomost? Radny zwrócił  uwagę że przy linii  brzegowej od strony Sypniewa do
Margonina na wysokości osiedla piaski są powyrzucane powycinane gałęzie i trawa. Należałoby
zrobić z tym porządek. Tylko na tym odcinku drogi tak jest zaśmiecone. 
Burmistrz – powiedział,  że sprawa tego pomostu została zgłoszona do nadzoru budowlanego w
Chodzieży i nadzór zwrócił się do właściciel motelu o rozbiórkę tego mostu. Sprawa jest w toku. 
Radny Leśko – zapytał, czy jest to prawda że firma Hetman kupiła działkę na terenie gminy?
Burmistrz – powiedział, że nie ma takiej informacji, żeby ta firma kupiła działkę. Radni z „Klubu
bliżej ludzi” mówili nieprawdę i rozpowiadali plotki. 
J. Łukaszczyk – zakomunikował od dnia 1 marca 2019 r. TV kablowa zostanie sprzedana do firmy
Emtel Margonin M. Klesa. Każdy z abonentów otrzyma pismo informujące o tym, że tv kablowa
zostaje sprzedana. Sygnał będzie nadal nadawany. 
T. Kaczuba – zapytał w którym momencie klub radnych Bliżej ludzi kłamie? Mieszkańcy nie są
świadomi jak wygląda taka działalności, która miałby być prowadzona w Margoninie. 
Burmistrz – powiedział, że w ulotkach były przestawione nieprawdziwe informacje, że będą palone
gumy opony, a te informacje są nieprawdziwe. 
T.  Kaczuba – powiedział,  że tam była tabela z informacją jakie produkty poddawane będą tam
utylizacji. My tylko wyjaśnialiśmy co tam jest. Te symbole tam oznaczają plastik gumy itp. Nie
jesteśmy przeciwko zakładom które maja powstawać w Gminie Margonin.
Burmistrz -powiedział,  że wszystkie pisma należy czytać ze zrozumieniem i nie wymyślać tez.
Inwestor rozesłał pismo informując, że to co było przedstawione jest nieprawdą.
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że gmina Margonin będzie pierwszą gminą w Polsce
która taki zakład otworzy. 
Burmistrz – powiedział, że chodzi o to żeby plastiki i folia były przetwarzane, a nie gumy i opony. 
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Radny  powiatowy  T.  Kaczuba  –  powiedział,  że  wszystko  to,  co  zostało  przedstawione  jest
zamieszczone na stronie BIP Urzędu. Złożyłem również interpelację pisemną, na którą również nie
dostałem odpowiedzi. 
Burmistrz – powiedział, że Pan T. Kaczuba jako radny powiatowy nie możne składać interpelacji do
rady gminy. Nie jest to kompetencją radnego powiatowego.
Radny powiatowy T. Kaczuba – dodał, że jest mieszkańcem gminy. I ma możliwość zgłaszania
zapytań. Radny zapytał jakie ustalenia zostały zawarte podczas wizyty Burmistrza w Ministerstwie
Środowiska?
Burmistrz – powiedział, że rozmowy dotyczyły m.in. tematu oczyszczalni ścieków. Temat czystego
powietrza był poruszany na posiedzeniu zarządu SGPEO. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – dodał, że program czyste powietrze dotyczy również wymiany
pieców. Czy mieszkańcy gminy mogą liczyć na dofinansowanie w tym zakresie.
Przewodniczący Rady – powiedział, że to jest program rządowy wymiany pieców. 
Radny powiatowy T. Kaczuba - zapytał w jaki sposób rozwiązany jest dowóz dzieci do szkoły z
kim została podpisana umowa. Jeśli to będzie inna firma niż PKS to spowoduje to zmniejszenie
ilości autobusów, które kursują w miejscowościach ościennych i będzie problem z dojazdem dzieci
do szkół.
Zastępca Burmistrza – powiedział,  że Radny opowiada bzdury.  Na przewozy organizowany jest
przetarg. Wygrywa oferta, która jest najkorzystniejsza – najtańsza. Przetarg został unieważniony i
został ogłoszony ponownie. Prawdopodobnie to będzie PKS bo tylko PKS złożył ofertę. 
Radny A. Zmudziński – zapytał radnych powiatowych o drogę do Sypniewa, co się dzieje w tej
sprawie?
Radny  powiatowy  R.  Chmara  –  powiedział,  że  Starosta  musiał  zrezygnować  z  pierwszego
projektanta. Teraz są na etapie wyboru nowego projektanta i nowych uzgodnień, a jest to proces
czasochłonny. Droga jest w planie i starostwo przewiduje 1.250.000,00 zł.  na ten odcinek 5 km
drogi.  W  tym  roku  istnieje  prawdopodobieństwo,  że  ta  droga  nie  zostanie  zrobiona.  Sprawa
dowozów dzieci do szkół jest zadaniem powiatu i radny T. Kaczuba, który jest w komisji oświaty
powinien się tym zająć. Na sesji rady powiatu zadałem pytanie, czy młodzież znajdzie miejsce w
szkołach  ponadgimnazjalnych.  Odpowiedź  Starostów  była  taka,  że  każdy  uczeń  powiatu
chodzieskiego  znajdzie  miejsce  w  szkołach  chodzieskich.  Powiat  nie  ma  takiego  rozeznania,
ponieważ nie  została  rozesłana  do szkół  w tej  sprawie  ankieta.  Jako członek kardy społecznej
szpitala na pierwszym zebraniu rady przekazałem Państwa uwagi dyrektorowi szpitala w sprawie
izby przyjęć i poradni specjalistycznych. Co do izby przyjęć każdy praktycznie członek miał uwagi
do funkcjonowania izby przyjęć,  w szczególności  czasu przyjęcia  i  specjalistów przyjmujących
osoby oczekujące. 
Pani J. Cieślik – zapytała o to, czy droga w Żoniu w kierunku cmentarza będzie zrobiona? 
Burmistrz – powiedział, że dróg jeszcze jest wiele w gminie do zrobienia. Najpierw chcemy zrobić
te  drogi,  na  które  otrzymamy  dofinansowanie.  Jest  wiele  społecznie  ważnych  inwestycji  do
zrobienia na terenie gminy Margonin w pierwszej kolejności. Dziury załata gmina, ale na remont tej
drogi pieniędzy nie będzie w tej chwili. 
Osoba z  sali  –  zapytała  o podjęte  uchwały punkt  H i  G i  wniosła  zastrzeżenia co do sposobu
sposobu podjęcia i wprowadzenia tych uchwał i sformułowania treści uchwał. 
Burmistrz – powiedział, że uchwała ta została wprowadzona do porządku obrad na komisji i jest to
zrobione zgodnie z prawem. Ta uchwała to rozpoczęcie procedury, będzie to trwało ok 2 lat. Ta
uchwała dotyczy tylko postawienia domu jednorodzinnego pozostałe funkcje pozostają bez zmian.
Dotyczy to tylko tego aby obecny właściciel mógł postawić tam dom jednorodzinny. 
Osoba z sali – powiedziała, że chodzi o to, w takim trybie jest to przyjmowane. 
Burmistrz – powiedział, że plan zostanie w swoim czasie wyłożony do konsultacji. 
Osoba z sali – zapytała, co jest w planie możliwe aby tam powstało. Nie chcemy mieć w samym
sąsiedztwie kolejnej restauracji. 
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Burmistrz  –  powiedział,  że  wszystko  zawarte  jest  w  planie  i  można  podejść  do  Pana  Marka
sprawdzić. Burmistrz dodał, że dzięki temu planowi możemy wprowadzić pewne ograniczenia i
nakazać właścicielowi dostosowanie do działalności pewne wytyczne. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że nie jest za żadnym przewoźnikiem i z nikim nie
rozmawiał w tej sprawie. Chodzi tylko o to, żeby na tym skorzystali mieszkańcy. Droga Rutki –
Sypniewo jest ujęta w budżecie powiatu na ten rok do realizacji i jest to droga najważniejsza. To
projektant zrezygnował z powiatu i złamał warunki umowy i sprawa jest w sądzie, a nie odwrotnie. 
Radna  T.  Koźlarek  –  zasygnalizowała  radnym  powiatowym,  że  w  Radwankach  rozchodzi  się
chodnik. Nie jest zrobiony, a było to zgłaszane. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – poprosił o bezpośrednie telefoniczne zgłaszanie takich sytuacji. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.

Ad/ 9.  Zakończenie sesji
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wyczerpano  wszystkie  punkty  programu,  w  związku
z czym ogłasza zamknięcie III sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 24 stycznia 2019
roku o godz. 14.00. 

        Protokołowała             Przewodniczący Rady
             /-/ Katarzyna Maćkowiak           /-/ Jerzy Staniewski
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